
PROTOKÓŁ NR XXXIV/09 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 26 października  2009 roku 
 
 
 
 
XXXIV sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 26 października 2009 roku             
o godzinie  18.00 w Klubie Seniora w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta 
Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Zaproponował wycofanie z porządku obrad w punkcie 8 podpunktu h – zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie : obniżenia średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego i rozpatrzenie 
podpunktów 8i i 8j jako podpunktów 8h i 8j.  
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła zaproponowane zmiany.  
 
 
Po uwzględnieniu zaproponowanych zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Informacja Wojewody Wielkopolskiego, Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kobylinie            

i Burmistrza Kobylina na temat oświadczeń majątkowych 
6. Stan rolnictwa i ochrony środowiska na terenie Gminy Kobylin. 
7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2008/2009. 
8. Podjęcie uchwał  : 

a) w sprawie : przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na terenie Gminy Kobylin na rok 2010, 

b) w sprawie : przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Kobylin na rok 
2010, 

c) w sprawie : programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi oraz 
osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi działającymi na podstawie przepisów         
o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku 
Państwa do innych Kościołów i związków wyznaniowych oraz gwarancjach wolności 
sumienia i wyznania, jeżeli ich cele obejmują prowadzenie działalności pożytku 
publicznego    i stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego, 

d) w sprawie: zaciągnięcia zobowiązań w zakresie współpracy z organizacjami 
pozarządowymi w roku 2010, 
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e) w sprawie : opłat za świadczenia przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w Gminie 
Kobylin na rok 2010, 

f) w sprawie: określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych, 
g) w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
h) w sprawie: określenia dziennej stawki opłaty targowej, terminów płatności i sposobu jej 

poboru, 
i) w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2009. 

9. Wolne głosy i wnioski.  
10. Zakończenie. 
 
 
 
Ad 2 
P. CHLEBOWSKI poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do 
jego treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag 
nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła protokół z poprzedniej sesji.  
 
 
Ad 3 
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 4 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności 
międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.  Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
 
 
Ad 5 
P. CHLEBOWSKI odczytał informację Wojewody Wielkopolskiego o złożonych przez Burmistrza 
i Przewodniczącego Rady oświadczeniach majątkowych, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego 
protokółu. 
Następnie odczytał informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kobylinie o złożonych przez 
radnych oświadczeniach majątkowych za rok 2008, stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego 
protokółu. 
BURMISTRZ odczytał informację Burmistrza Kobylina o złożonych przez Sekretarza Gminy, 
Skarbnika Gminy oraz kierowników jednostek organizacyjnych oświadczeń majątkowych za 2008 
rok, stanowiącą załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad 6 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że podczas posiedzeń komisji stałych omówiono informację o stanie 
rolnictwa i ochrony środowiska na terenie Gminy Kobylin, stanowiącą załącznik nr 7 do 
niniejszego protokółu. 
W. POPIOŁEK stwierdził, że taka informacja jest przygotowywana corocznie. Jeśli chodzi             
o sytuację w rolnictwie, niewiele się zmieniło od ubiegłego roku. Sytuacja ta jest uzależniona od 
sytuacji w kraju, gospodarki narodowej i od pogody. Ten rok pod względem pogody był korzystny, 
w poprzednich latach były klęski żywiołowe – podmoknięcia albo susza. 
W temacie ochrony środowiska w najbliższym czasie czekają nas dość znaczące zmiany.                
W ostatnim czasie radni przyjęli Program ochrony środowiska, Plan gospodarki odpadami                 
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i Program usuwania azbestu, a w czerwcu regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Kobylin. Te przepisy obowiązują i musimy ich przestrzegać.  
Przypomniał, że przez cały nie mogliśmy i nadal nie możemy uporać się z publiczną segregacją 
odpadów. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami firm, które wywożą odpady w naszej Gminie. 
Podjęto wtedy decyzje, że na przełomie 2009 i 2010 roku zostanie zmieniony sposób zbierania 
odpadów segregowanych. Zostaną zlikwidowane pojemniki do publicznej zbiórki i wprowadzona 
będzie segregacja u źródła. Każdy podmiot gospodarczy, który posiada od Burmistrza pozwolenie 
na wywóz odpadów, jest zobowiązany dostarczyć nowe umowy, ewentualnie aneks do umowy         
i kalendarz z zaznaczonymi terminami wywozu odpadów zmieszanych (co najmniej raz                  
w miesiącu), odpadów plastikowych i odpadów szklanych ( raz w miesiącu), odpadów 
wielkogabarytowych i sprzętu elektronicznego, elektrycznego (raz na kwarta ł). Odpady budowlane 
będą odbierane na indywidualne zgłoszenie. Firmy dostarczą worki do segregacji odpadów i ta 
segregacja będzie nieodpłatna. Na ten temat zostanie wydrukowana specjalna ulotka informacyjna.  
W regulaminie utrzymania czystości i porządku jest zapis o obowiązkowej rejestracji psów od   
2011 roku, zgodnie z wymogami Unii Europejskiej. Zwrócił się z prośbą do radnych, żeby już        
w 2010 roku nieodpłatnie rozpocząć rejestrację. Zaproponował, żeby Gmina sfinansowała zakup 
mikroprocesorów i czytników oraz usługę. Wystąpionoby do lekarzy weterynarii z ofertą 
implantowania podskórnego psów. Usługa ta zostałaby zlecona tym, którzy zaproponowali 
najniższą cenę. Jeśli radni podejmą decyzję o przyznaniu środków na ten cel, wtedy szczegółowo 
wszystko przedstawi. Natomiast w 2011 roku właściciele będą musieli płacić za implantowanie.  
Poinformował, że we wrześniu br. został oddany plac pod budowę oczyszczalni ścieków. Na zakres 
prac składa się budowa oczyszczalni, doprowadzenie prądu oraz wybudowanie drogi dojazdowej. 
Wartość inwestycji to 4,4 mln zł. (Wartość szacunkową określono na 6,5 mln zł). Wykonawcą jest 
Poznańskie Przedsiębiorstwo Robót Instalacyjno - Hydrotechnicznych WODKAN, a termin 
realizacji wyznaczono na 30 czerwca 2011 roku, łącznie z uruchomieniem oczyszczalni. Aby 
oczyszczalnia mogła zostać uruchomiona i funkcjonować, musi zostać wybudowana kanalizacja 
sanitarna. Na razie czekamy na promesę z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska                    
i Gospodarki Wodnej. Możemy otrzymać dofinansowanie powyżej 50 % kosztów. Wartość  
inwestycji to 23 mln zł. Jeśli otrzymamy dofinansowanie, wtedy skanalizujemy cały Kobylin i Stary 
Kobylin. Gdybyśmy nie otrzymali środków z zewnątrz, wtedy skanalizowana zostanie część 
wschodnia Kobylina, żeby możliwe było uruchomienie oczyszczalni.  
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nie było, poprosił przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 7 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że podczas posiedzeń komisji stałych omówiono informację o stanie 
realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2008/2009, stanowiącą załącznik nr 8 do 
niniejszego protokółu. 
S. WACHOWIAK zauważyła, że organ wykonawczy jest zobowiązany przedstawić taką informację 
organowi stanowiącemu do 30 października. Informacja ta przedstawia strukturę szkół: liczbę 
uczniów i oddziałów; rodzaje zajęć pozalekcyjnych; zawody w jakich uczą się uczniowie 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej; obowiązek wychowania przedszkolnego, obowiązek szkolny          
i obowiązek nauki; kadrę pedagogiczną; pomoc materialną dla uczniów; realizowane programy; 
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dowozy; dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianego pracownika; remonty; uchwały              
i zarządzenia; wyniki egzaminów. 
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nie było, poprosił przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
   
 
Ad 8 
a), b) 
A.LESINSKI przedstawił projekt uchwały w sprawie : przyjęcia Programu Profilaktyki                     
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Kobylin na rok 2010 oraz projekt 
uchwały w sprawie : przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Kobylin na rok 
2010. 
W Programach tych nie ma dużych zmian. Budżet Miejsko – Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych wynosi 105 tys. zł. W przyszłym roku członkowie Komisji także 
planują wysłać grupę dzieci na obozy terapeutyczne.  
P. CHLEBOWSKI  zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji nt. projekt uchwały w sprawie : 
przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy 
Kobylin na rok 2010. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
 

UCHWAŁA NR XXXIV/200/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2009 roku 
w sprawie : przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

terenie Gminy Kobylin na rok 2010 
 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji nt. 
projekt uchwały w sprawie : przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Kobylin 
na rok 2010. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
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UCHWAŁA NR XXXIV/201/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2009 roku 
w sprawie : przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Kobylin 

na rok 2010. 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
c) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : programu współpracy Gminy Kobylin 
z organizacjami pozarządowymi oraz osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi 
działającymi na podstawie przepisów o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego                        
w Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku Państwa do innych Kościołów i związków wyznaniowych 
oraz gwarancjach wolności sumienia i wyznania, jeżeli ich cele obejmują prowadzenie działalności 
pożytku publicznego i stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego, był omawiany 
podczas posiedzeń komisji. Poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii 
komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
 

UCHWAŁA NR XXXIV/202/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2009 roku 
w sprawie : programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi oraz 
osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi działającymi na podstawie przepisów  

o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku 
Państwa do innych Kościołów i związków wyznaniowych oraz gwarancjach wolności sumienia 

i wyznania, jeżeli ich cele obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego  
i stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego, 

  
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
d) 
P. CHLEBOWSKI omówił projekt uchwały w sprawie: zaciągnięcia zobowiązań w zakresie 
współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 2010.  
W tej uchwale radni określą jakie kwoty przeznaczą na kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego, 
na filharmonie, orkiestry, chóry, kapele oraz na kulturę fizyczną i sport. Uchwała ta była omawiana 
podczas posiedzeń komisji. Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 
zaproponowały podwyższenie kwot dotacji z 2009 roku o 3,5 %, czyli o stopień inflacji. Natomiast 
Komisja Spraw Społecznych przyjęła kwoty zaproponowane przez organizacje.  
Poinformował jakie kwoty dotacji zaproponowały organizacje :  
     - KS Piast wnioskuje o 150.000 zł, 
    - Orkiestra Dęta wnioskuje o 50.000 zł 
    - LKS Spółdzielca wnioskuje o 24.000 zł 
    - Kobylińskie Towarzystwo Kulturalne wnioskuje o 10.00 zł  
    - Liga Obrony Kraju wnioskuje o 2.400 zł, 
    - Stowarzyszenie Kuklinów wnioskuje o 9.000 zł,    
    - UKS Samson wnioskuje o 42.300 zł, 
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- Stowarzyszenie Gry w Karty i Gier Planszowych „Baśka” wnioskowało o 18.000 zł, natomiast 
Burmistrz do projektu uchwały przyjął kwotę 12.000 zł. Wszystkie komisje zaproponowały   
5.000 zł.  

Gdyby przyjąć propozycję podwyższenia dotacji o 3,5 %, wtedy poszczególne organizacje 
otrzymałyby : 
      - KS Piast 93.150 zł, 
    - Orkiestra Dęta 50.000 zł – bez zmian, 
    - LKS Spółdzielca  22.770 zł, 
    - Kobylińskie Towarzystwo Kulturalne 10.00 zł – bez zmian,  
    - Liga Obrony Kraju 2.400 zł – bez zmian, 
    - Stowarzyszenie Kuklinów 4.140 zł,    

- UKS Samson 29.000 zł, 
- Stowarzyszenie Gry w Karty i Gier Planszowych „Baśka” 5.000 zł. 

Jeśli nie będzie innych propozycji , to wtedy Rada przegłosowałaby 2 propozycje : Burmistrza oraz 
Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa. 
J. LISIECKI zauważył, że KS Piast złożył preliminarz na kwotę 150.000 zł, uwzględniając 
ewentualny awans do III ligi. Ma świadomość, że budżet na 2010 rok będzie napięty, będą 
określone wydatki. Nie zna jeszcze konstrukcji budżetu, wiadome są tylko propozycje dotacji. 
Przedstawił swoją propozycję czując poparcie Burmistrza i części radnych oraz licząc, że praca 
Zarządu i drużyn zostanie doceniona. Rok 2010 będzie rokiem przełomowym, klub wychodzi 
naprzeciw zapotrzebowaniu społecznemu. Wiedząc jak głosowały komisje i zdając sobie sprawę, że 
nie ma poparcia co do wysokości tej kwoty, zaproponował zmniejszenie dotacji. Kwota 150 tys. zł 
to 40 % budżetu drużyny III ligi. To podstawowe wydatki na wyjazdy, sędziów, sprzęt, diety, 
wyżywienie. Jeśli nie awansują nie chcą większych pieniędzy. Pozostaną wtedy przy kwocie 90 tys. 
zł czy 93 tys. zł. Z taką kwotą muszą się pogodzić i są z niej zadowoleni. Myśleli, że ich praca 
zostanie doceniona. Spoczywa na nich ciężar decyzji co dalej, należy podjąć działania żeby klub 
awansował. Podczas rozgrywek Pucharu Polski Klub Piast promował Kobylin w skali całego kraju. 
Dlatego w uzgodnieniu z Zarządem Klubu wnioskował o kwotę 150 tys. zł. Dziś, znając realia, 
zgłasza nowy wniosek. Jeśli klub nie awansuje wtedy wnioskuje o 90 tys. zł podwyższone o 3,5 %. 
Jeśli klub awansuje, prosi Radę o zwiększenie dotacji o 30 tys. zł. Nie uwzględnienie kwoty 30 tys. 
zł jest adekwatne i jednoznaczne z przekreśleniem ich trudu i wycofaniem drużyny z walki              
o III ligę.  
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. 
W. STYBURSKI zapytał, jakie są realia awansu KS Piast do III ligi. 
J. LISIECKI  poinformował, że w tej chwili klub zajmuje II miejsce z minimalną stratą do drużyny 
z I miejsca. Z tą drużyną będziemy grać wiosną u siebie. W tej rundzie pozostały jeszcze 4 mecze 
ze słabszymi drużynami, więc Piast powinien je wygrać. W rundzie wiosennej do rozegrania 
pozostanie 14 meczy. Jeśli radni nie zaakceptują zaproponowanej przez niego kwoty, to wtedy będą 
musieli się rozstać z przynajmniej 6  najdroższymi zawodnikami spoza Kobylina, ponieważ będą 
niepotrzebni, bo z góry będzie wiadomo iż w czerwcu KS Piast nie awansuje.  
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy r.Lisiecki zgłasza wniosek formalny. 
J. LISIECKI odpowiedział, że tak. Wnioskuje o kwotę 120 tys. zł z uwzględnieniem awansu           
w drugim półroczu. Jeśli drużyna nie awansuje, nie wykorzystają pełnej kwoty. 
R. CIESIÓŁKA zapytał, czy takie rozwiązanie jest prawnie możliwe. 
BURMISTRZ odpowiedział, że tak. Prezes Zarządu KS Piast złożył oświadczenie, że jeśli Rada 
przyzna 120 tys. zł a klub nie awansuje do III ligi, wydadzą tylko 90 tys. zł, resztę zwracając do 
budżetu. Takie rozwiązanie jest prawnie dopuszczalne. 
R. CIESIÓŁKA zapytał, co dalej. Czy wszystkim organizacjom podwyższyć dotacje o 3,5 %, czy 
też zmniejszyć dotacje dla innych organizacji żeby wygospodarować kwotę dodatkowych 30 tys. zł. 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że radni muszą przegłosować zgłoszone propozycje. Jeśli 
przyjmiemy 120 tys. zł dla KS Piast, uwzględniając dżentelmeńską umowę, że ta kwota nie zostanie 
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wydatkowana jeśli klub nie awansuje do III ligi, to pozostałe dotacje pozostałyby na poziomie 
wzrostu o 3,5 %.        
A.JARUS zapytał, czy radni muszą już teraz zaplanować te 30 tys. zł. Czy o taką kwotę nie można 
zwiększyć dotacji po awansie klubu do III ligi ?  
BURMISTRZ zauważył, że ta propozycja byłaby trudna do zrealizowania ze względów prawnych. 
Konieczne byłoby ogłoszenie dodatkowego konkursu na nowe zadania. W tej sytuacji trudno 
byłoby doszukać się nowego zadania i właściwie w II półroczu zwiększenie dotacji byłoby 
niewykonalne. Lepiej teraz przyjąć wyższą kwotę. Prezes złożył w tej sprawie oświadczenie, jest 
ono wiarygodne i nie ma co wątpić. Należy tylko rozstrzygnąć, czy radni chcą dołożyć te 30 tys. zł 
w razie awansu do III ligi. 
A.JARUS zwrócił uwagę, że podczas posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 
zapadły inne decyzje. Poprosił o przerwę, żeby komisje stałe mogły uzgodnić stanowisko w tej 
sprawie. 
P. CHLEBOWSKI ogłosił 10-minutową przerwę.  
 
P. CHLEBOWSKI przypomniał, że celem przerw było przedyskutowanie przez komisje propozycji 
r.Lisieckiego. Zapytał, czy są jakieś pytania. 
A.JARUS zauważył, że członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa mieli wątpliwości, 
czy w razie awansu KS Piast do III ligi, boisko będzie spełniało wymogi umożliwiające 
rozgrywanie meczy. Zapytał, czy nie należy liczyć się jeszcze z dodatkowymi kosztami związanymi 
z grą klubu w III lidze, czy 30 tys. zł wystarczy, żeby sprostać wymaganiom. 
J. LISIECKI odpowiedział, że boisko spełnia wymagane kryteria.  
P. CHLEBOWSKI zapytał, jak głosowały komisje nad propozycją prezesa KS Piast, by dotacje dla 
tego klubu podnieść do 120 tys. zł. 
R. CIESIÓŁKA stwierdził, że Komisja Rewizyjna trzyma kciuki za awans Piasta. Jednogłośnie        
(5 za) przyjęła wniosek r.Lisieckiego. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych przyjęła wniosek r.Lisieckiego..  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa przyjęła wniosek 
r.Lisieckiego. 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że wniosek r.Lisieckiego został przyjęty. Pozostałe dotacje 
zwiększonoby o 3,5 % w stosunku do roku 2009 i to jest wspólne stanowisko wszystkich komisji. 
Podczas posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa   
rozmawiano na temat otwarcia hali środowiskowo – sportowej. Planowano zorganizowanie turnieju 
Poland Sumo Open. Burmistrz podejmie rozmowy z władzami Polskiego Związku Sumo, by Gmina 
była współorganizatorem turnieju. Wtedy nie byłoby problemów z dofinansowaniem tej imprezy. 
Przedstawił, jakie byłyby ostateczne kwoty dotacji dla poszczególnych organizacji :   
    - KS Piast 120.000 zł, 
    - Orkiestra Dęta 50.000 zł  
    - LKS Spółdzielca  22.770 zł, 
    - Kobylińskie Towarzystwo Kulturalne 10.00 zł, 
    - Liga Obrony Kraju 2.400 zł, 
    - Stowarzyszenie Kuklinów 4.140 zł,    

- UKS Samson 29.000 zł, 
    - Stowarzyszenie Gry w Karty i Gier Planszowych „Baśka” 5.000 zł            
  

UCHWAŁA NR XXXIV/203/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2009 roku 
w sprawie : zaciągnięcia zobowiązań w zakresie współpracy z organizacjami pozarządowymi 

w roku 2010. 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
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e) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : opłat za świadczenia przedszkoli         
i oddziałów przedszkolnych w Gminie Kobylin na rok 2010, był omawiany podczas posiedzeń 
komisji. Poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
 

UCHWAŁA NR XXXIV/204/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2009 roku 
w sprawie : opłat za świadczenia przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w Gminie Kobylin 

na rok 2010, 
 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
f) 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że projekt uchwały w sprawie: określenia wysokości rocznych 
stawek podatku od środków transportowych, był omawiany podczas posiedzeń komisji. 
Przypomniał, że stawki obowiązujące w 2009 roku zostały podwyższone o 3,5 %. Poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
 

UCHWAŁA NR XXXIV/205/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2009 roku 
w sprawie : określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych, 

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
g) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości, był omawiany podczas posiedzeń komisji. Zauważył, że stawki podatku 
obowiązujące w 2009 roku zostały także podwyższone o 3,5 %. Poprosił przewodniczących komisji 
stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
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UCHWAŁA NR XXXIV/206/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2009 roku 
w sprawie : określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
 
h) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie: określenia dziennej stawki opłaty 
targowej, terminów płatności i sposobu jej poboru, był omawiany podczas posiedzeń komisji. 
Zauważył, że opłaty targowe zostały podwyższone o 3,5 %, tak jak stawki podatków. Poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
 

UCHWAŁA NR XXXIV/207/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2009 roku 
w sprawie : określenia dziennej stawki opłaty targowej, terminów płatności i sposobu jej 

poboru, 
 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 
 
i) 
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie : zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2009, stanowiące załącznik nr 17 do niniejszego protokółu. 
Po stronie dochodów zapisano dwie dotacje celowe. Poinformowano, że częściowo już wypłacono 
dotacje rodzinom i osobom, które ucierpiały w wyniku huraganu i obfitych opadów 
atmosferycznych mających miejsce dnia 23 lipca 2009 roku. Nie możemy z otrzymanych dotacji 
pokryć tych wydatków, tylko poszkodowanym zostaną wypłacone kolejne pieniądze. Dlatego część 
zmian ma na celu zabezpieczenie 9 tys. zł środków własnych na wypłatę bieżących świadczeń 
wypłacanych przez Ośrodek Pomocy Społecznej. Zarówno dochody i wydatki wzrosłyby o 91.684 
zł. 
P. CHLEBOWSKI poddał autopoprawki pod głosowanie. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła autopoprawki, po stronie dochodów głosując        
w następujący sposób : 
dział 854, rozdz. 85415, par. 2030 – 15 za, 
dział 852, rozdz. 85278, par. 2010 – 15 za. 
po stronie wydatków głosując w następujący sposób: 
dział 854 rozdz.85415, par. 3240 – 15 za, 
dział 852, rozdz.85278 par. 3110 – 15 za, 
dział 852, rozdz.85212, par. 3110 i 4110 – 15 za, 
dział 852, rozdz. 85214, par. 3110 – 15 za, 
dział 852, rozdz. 85202, par. 4330 – 15 za, 
dział 852, rozdz. 85219, par. 4170 i 4210, 4270, 4300, 4350, 4410, 4700 i 4750 – 15 za. 
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4za. 
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M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
 

UCHWAŁA NR XXXIV/208/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2009 roku 
w sprawie : budżetu gminy Kobylin na rok 2009, 

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad 9 
W. STYBURSKI zauważył, że z Kuklinowa do Powiatowego Zarządu Dróg wpłynął wniosek 
dotyczący korekty lip na tzw. ulicy Starogrodzkiej w Kuklinowie. Lipy te stanowią zagrożenie dla 
mieszkańców. Wniosek podpisała też dyrektor SP Kuklinów. Zapytał, jakie podjęto kroki w tej 
sprawie.  
B. GOŚCINIAK stwierdziła, że na ten wniosek otrzymała odpowiedź iż nie został napisany na 
odpowiednim formularzu. W tym tygodniu drzewa zostały obmierzone i wpłynie wniosek formalny 
na urzędowym druku. Poinformowała, że nasadzano także ok. 100 drzew i krzaków. 
G. PAZGRAT zwróciła uwagę, że  wraz z sołtysem Zalesia Małego wnioskowała o umożliwienie 
bezpiecznego przejścia do sali wiejskiej – narysowanie pasów i obniżenie chodnika. Zapytała, czy 
to zadanie będzie możliwe do realizacji. 
E. JAŃCZAK podziękował dyrektorowi Jelinowskiemu za szybkie zamontowanie nowego znaku 
„stop” o co prosił na poprzedniej sesji. 
P. CHLEBOWSKI zapytał o postępowanie w sprawie wycięcia topoli przy drodze Sroki – Górka, 
czy konieczne jest napisanie wniosku w tej sprawie i zmierzenie obwodów.  
K. JELINOWSKI poinformował, że wniosek w sprawie chodnika w Zalesiu Małym skierował do 
Zarządu Powiatu. Do Zarządu przekazuje wszystkie wnioski dotyczące przyszłorocznego budżetu. 
O podjętej decyzji poinformuje.  
Żeby usunąć drzewo, należy do PZD napisać wniosek. Na tej podstawie PZD występuje do Urzędu 
Miejskiego w Kobylinie o wydanie decyzji administracyjnej. Bez tej procedury nie może usunąć 
drzew. PZD współpracuje z samorządami. Przyjęto jedną formę odnośnie wycinki – konieczne jest 
podanie obwodu drzewa. Bez tych danych nie można przeprowadzić dalszej procedury. Jeśli we 
wniosku nie ma podanych obwodów, wniosek jest odsyłany do uzupełnienia. 
Na przełomie jesieni i zimy zostaną wykonane korekty drzew przez firmę, która wygrała przetarg.  
Część środków musieli wydatkować na usuwanie skutków nawałnicy, teraz PZD otrzymał 
pieniądze i część wniosków może zostać zrealizowana, m.in. z Kuklinowa..  
Maszyna ścinająca pobocza pracuje na terenie Gminy Kobylin. Kiedy skończy pracę                        
w Rębiechowie, wtedy rozpocznie ścinkę w Górce i sukcesywnie w kolejnych miejscowościach.      
 
Ad 10 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 19.45. 
 
Protokołowała: M. Nowakowska 

Obradom przewodniczył: 
 

Przewodniczący  
Rady Miejskiej 

 
Piotr Chlebowski 

 


